
Beste buurtraad, 
 
Na alle negatieve opmerkingen door een aantal medebewoners, wil ik jullie ook complimenteren met 
de bereikte resultaten. 
Het muldergebied krijgt aparte fiets- en wandelpaden, het rondje om de vijver wordt hersteld. 
Aandacht voor fietsers, wandelaars, honden en paarden. Een hele klus om het iedereen naar de zin 
te doen.  
Verder aandacht voor flora fauna. Onderhoud door visclub en natuurwerkgroep van het IVN 
waardoor mooie zichtlijnen ontstaan. 
De diverse verhardingen van paden hebben geleid dat mensen met een scootmobiel ook een rondje 
door ons mooie gebied kunnen rijden.  
De verkeersproblematiek blijft moeilijk, maar laten we eerlijk zijn; wij bewoners zijn er ook debet 
aan. Heel veel huishoudens hebben 2 auto’s, de bezorgdiensten nemen toe.  
Het aantal paarden en honden zijn ook niet gering. 
Zelf ben ik bij verschillende overleggen geweest en heb wel het gevoel dat er geluisterd wordt. 
Een aandachtspunt blijft “wanneer gaat wat gebeuren”, zodat wij er rekening mee kunnen houden. 
Ga zo door. 
 
Groetjes Leny 
 


